
Referat af bestyrelsesmøde i Gudbjerg & Omegns Jagtforening 

21. august 2019 kl. 18.00 

i jagthytten, Bøllemosevej 15. 
 

Til stede var: Finn Helleskov FHA, Leif Schmidt Nielsen LSN, Flemming Fusager FF, Henrik Kristensen HK, 
Stefan Fusager SF, Thomas Albjerg TA, Jesper Lemche JL. Der var afbud fra Gert Simonsen GS, 1. suppleant 
Hans Rasmussen, som er trådt ind, efter at Ingolf Jensen har forladt bestyrelsen, kom lidt senere.  

 

1. Valg af ordstyrer - LSN. 
 

2. Valg af referent - JL. 
 

3. Valg af ny næstformand: Det blev besluttet ikke at vælge ny næstformand. I tilfælde af formandens 
udtræden vil bestyrelsen vælge en ny blandt bestyrelsens medlemmer. 
 

4. Status på økonomi og bankforbindelse: Der er endelig kommet adgang til Netbank for kasserer og 
formand, så bogholderi kan komme på plads. 
 

5. Hjemmeside: SF fortsætter det gode arbejde og sender tekster til JL mhp korrektur. JL tager foto af 
jagthytten, som evt. kan erstatte den nuværende anonyme og rigeligt mørke forside.  
 

6. Hundeudvalg: Der efterspørges hunde til søjagter og senere skovjagter. Ejere med trænede hunde 
opfordres til at deltage. Formanden vil vise flaget til sidste augusttræning og informere om 
foreningen og bestyrelsens arbejde. Vinter- og forårstræning vil blive aftalt på møde i 
hundeafdelingen til november og derefter blive annonceret på hjemmeside og Facebook. 
 

7. Efteruddannelse: Behovet for et instruktionskusus blandt foreningens medlemmer og frivillige skal 
undersøges og vurderes i samarbejde med naboforeninger og kreds.  
FHA og LSN tager møde med jagttegnsundervisere Kim og Rasmus. Der foreslås honorering pr. 
kursist, således at der kan opnås et balanceret regnskab. Ved bestået haglprøve tilbydes/udbydes 2 
skovjagter ved indmeldelse i GOJ. 
 

8. Jægerforbundets lederuddannelse: Kursus blev ikke afholdt pga. for få tilmeldte. 
 

9. Gudme sø: LSN og TA reparerer ”ny” båd. Søen er ok, der er 12 tilmeldte til jagterne og 4 ledige 
pladser. 
 

10. Præsteskoven: FHA og SF udgør skovudvalget og tager forhandling med skovrider Keld Velling, når 
ny aftale foreligger. 
 



11. Aktivitetsplan: Der afholdes rævejagt lørdag 11. januar i Præsteskoven og evt. i naborevirer – Hugo 
spørges om dette. HK spørger om Egedesminde vil være interesseret.  
For at fremme interessen for arbejdsdage foreslås det at kombinere med lerdueskydning, hvor 
foreningen evt. kunne betale lerduerne. 
 

12. Carport/redskabsskur: FF arbejder videre med tilladelser, tilbud og evt. tilskud. 
 

13. Fliers/Brochurer: JL og frue arbejder videre. 
 

14. GOJs fremtid: Bestyrelsen ønsker at få flere af foreningens medlemmer til at gøre en indsats. De 
uddannede instruktører skal aktiveres, og der skal afholdes flere fælles skydninger. FHA vil tilbyde 
kursus/instruktion i riffelskydning. Der kunne udbydes kursus i madlavning, evt. i samarbejde med 
naboforeninger. 
 

15. Engagement, punktet er ønsket af Flemming: Forskellige opfattelser af, hvad engagement i frivilligt 
arbejde bør indebære, blev diskuteret. 
 

16. Evt.: LSN undersøger mulighed for forsikring af ”ny” båd og gør status på foreningens øvrige 
forsikringer. Jægerforbundets rabatordning hos Tryg forsikring udnyttes, hvis det viser sig relevant. 
 

17. Næste møde: Tirsdag 8. oktober kl. 18.00 i Jagthytten. 

 

 

Munkebo 30. september 2019 

 

 

Jesper Lemche. 


